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	 	 	 	 	 	 Petycja


	 Działając na rzecz mieszkańców powiatu białobrzeskiego składamy petycję, wnioskując 
w  interesie publicznym o podjęcie niezbędnych działań w celu uruchomienia komunikacji 
autobusowej łączącej Białobrzegi oraz Stromiec ze stacją PKP Dobieszyn.  
	 Petycję uzasadniamy tym, że wskazane wyżej połączenie autobusowe otworzy nowe 
możliwości komunikacyjne w regionie. Pozwoli dotrzeć mieszkańcom do aglomeracji 
warszawskiej i radomskiej. Obecny stan transportu publicznego powoduje trudności 
w  przemieszczaniu się ludności. Nieliczne połączenia autobusowe nie pozwalają wykorzystać 
potencjału jaki niesie za sobą rozwinięty transport publiczny.

	 Mieszkańcy wyrazili poparcie dla otwarcia linii autobusowej w postaci ponad 50 oddanych 
głosów pod publikacją dotyczącą wyżej wymienionego wniosku na oficjalnym profilu Facebook - 
Inicjatywa Białobrzegi. 

	 Linia autobusowa wpłynie na zwiększenie mobilności seniorów i wszystkich mieszkańców 
nie posiadających środka transportu jakim jest samochód. W szczególnie trudnej sytuacji są 
mieszkańcy poszukujący pracy, bezrobotni i wspomniani seniorzy, którzy pozostają pod stałą 
opieką innych placówek medycznych poza granicami Powiatu.

Ponadto należy wskazać, że nowe połączenie wpłynie pozytywnie na region, pod kątem turystyki 
i ekologii. 

	 Jedynym rozwiązaniem tej niezmiernie trudnej sytuacji jest zorganizowanie transportu 
publicznego na wskazanej powyżej trasie. 

Mieszkańcy popierający niniejszą petycję i ich lista znajduje się na profilu Inicjatywa Białobrzegi. 


W imieniu mieszkańców powiatu oraz Inicjatywy Białobrzegi. 
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